
Protokół Nr III/2012 

z zebrania Zarządów Osiedli i Rad Sołeckich 

20.03.2012 roku  

 
 

Burmistrz MiG T. Substyk - powitała przybyłych na spotkanie Przewodniczących i 

członków Zarządów Osiedli oraz Przewodniczących i członków Rad Sołeckich.  

W spotkaniu uczestniczyło 18 osób. 

- lista obecności stanowi załącznik nr 1 

 

B. Białkowska – Pełnomocnik – przedstawiła zasady wydatkowania środków publicznych 

przez osiedla i sołectwa. Środki finansowe powinny być pod stałą kontrolą, a wykaz z 

poniesionych wydatków należy dostarczyć do Urzędu Miasta i  Gminy, który zgodnie z 

ustawą o zamówieniach publicznych dokona stosownych zakupów.  

Do UMiG należy podać takie dane jak: przedmiot zamówienia, opis zamówienia, ilość sztuk, 

kwotę zamówienia i termin realizacji.  

Dodała, że Przewodniczący zarządów i rad sołeckich otrzymali z UMiG pisma wraz z 

załącznikami tj. wykonanie budżetu w roku 2011, plan budżetu na 2012 r. oraz stosowne 

druki, niezbędne  do wypełnienia przy realizacji zakupów.  

Ponadto Pełnomocnik przedstawiła informacje dot. wykonania budżetu przez poszczególne 

jednostki w roku 2011 oraz plan budżetu na rok bieżący. Szczegółowy podział i plan 

wydatków każdy z zarządów i sołectw otrzymał indywidualnie.  

W Sołectwie Chrośna – został ogłoszony konkurs, w wyniku którego został zatrudniony na 

pół etatu palacz – konserwator. 

Działania na rozwój wsi finansowane są m.in. z środków pochodzących z Lokalnej Grupy 

Działania i PROW.  

Na organizację pikników rodzinnych  w roku bieżącym na Osiedlu Toruńskim i Osiedlu 

Leśnym Gmina przeznaczy kwotę w wysokości 10 tys. zł.  

 

B. Dolińska – zwróciła się z pytaniem gdzie w tym roku odbędą się dożynki gminne ? 

 

J. Ostrowski – zaproponował, aby dożynki gminne w 2012 r. odbyły się we wsi Przyłubie. 

Propozycje zaakceptowano.   

 



Burmistrz MiG T. Substyk  – poinformowała, że w br. dożynki powiatowe odbędą się w 

naszym mieście. Należy ustalić konkretną datę dożynek gminnych jak i powiatowych.  

 

H. Król – Przewodnicząca Rady Sołeckiej Soł. Chrośna -  czy istnieje możliwość utworzenia 

podstrony internetowej przy UMiG w celu rozpowszechnienia informacji na temat wsi 

Chrośna ? 

Czy możliwe jest wyposażenie w pierwszej kolejności dolnej częśći świetlicy ? 

 

T. Substyk  - kwestię strony internetowej należy uzgodnić  Panią Sekretarz.   

 

B. Białkowska – wyjaśniła, że w pierwszej kolejności zostanie wyposażona górna część  

świetlicy we wsi Chrośna, jednak w dolnej części zostanie ona również wyposażona m.in. w 

stoły.  

 

G. Walukiewicz – rada sołecka Otorowo – Makowiska – prośba o wykonanie przejście dla 

pieszych na wysokości przystanku autobusowego na drodze powiatowej we wsi Otorowo.  

 

B. Białkowska – Gmina wystąpiła w tej sprawie z pismem do Starostwa i otrzymała 

odpowiedź, że nie ma możliwości wykonania w tym miejscu przejścia dla pieszych. 

Starostwo ma do uzupełnienie na nowo wybudowanej drodze m.in. barierki ochronne. Na 

drodze tej obowiązuje ograniczenie prędkości do 60 km/h. Sytuacje na drodze powiatowej 

będziemy monitować na bieżąco.  

Zaproponowała, aby mieszkańcy wsi Otorowo – Makowiska wystosowali z tej sprawie pismo 

do Gminy, ta z kolei wystosuje kolejne pismo do Starostwa, powołując się na naciski ze 

strony mieszkańców o wykonanie tego przejścia. 

 

Ustalono terminy zebrań z mieszkańcami osiedli i sołectw: 

 

Sołectwo Chrośna - 13.04.2012 r. godz. 18.00 (świetlica) 

Sołectwo Przyłubie - 20.04.2012 r. godz. 18.00 (świetlica) 

Sołectwo Kujawska - 27.04.2012 r. godz. 17.00 (świetlica) 

Osiedle Staromiejskie - 7.05.2012 r. godz. 17.00 (sala konf. UMiG) 

Osiedle Leśne - 8.05.2012 r. godz. 18.00  (sala konf. UMiG) 

Osiedle Robotnicze - 9.05.2012 r.  godz. 17.00  (sala konf. UMiG) 



Sołectwo Otorowo - Makowiska - 16.05.2012 r.  godz. 18.30 (świetlica) 

Osiedle Rudy - 25.05.2012 r.  godz. 17.00  (świetlica) 

 

Z uwagi na nieobecność na zebraniu Przewodniczącego Zarządu Osiedla Toruńskiego –  

p. Andrzeja Karłowskiego, termin zebrania na Osiedlu Toruńskim ustalony zostanie w 

późniejszym terminie.  

 

 

 

 

                                                                          Burmistrz MiG 

                                                                           Teresa Substyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Janiszewska 

 



 


